
PROTOKOL Nr II/24
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 28.05.2024 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kulturv w Sura2u.

Ad.I.
Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u

Pani Teresa Poniriska.

Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnoSd obrad. W sesj i

uczestniczyli Radni, Burmistrz Sura2a, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,

soltysi.

Ad.2.
Pani Przewodnicz4ca przedstawila proponowany porz4dek obrad:

l. Otwarcie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

2. Przyjgcie porzqdku obrad.

3. Projekt uchwaty w sprawie zmian w budZecie gminy na 2024r.

4. Proj ekt uchwaly w sprawie ustalenia ryczaltowanej diety prryslugujEcej

radnym Rady Miejskiej w Sura'Zu.

5. Projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci diet soltysom.

6. Proj ekt uchwaty w sprawie ustalenia wynagrodzenie Burmistrzowi Sura2a.

7. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyjgcia programu

opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoSci

zwierz4t na terenie Gminy Sura2 w 2024r.

8. Projekt uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na ustanowienie sluZebnoSci

przesylu na nieruchomo3ci stanowiqcej wlasno66 Gminy SuraZ.

9. Proj ekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi na spos6b zalatwienia.

lO.Projekt uchwaty w sprawie przyjgcia oceny zasob6w pomocy spolecznej

w Gminie Sura| za rok 2023.
l l.Sprawozdanie z realizacji gminnego programu wsp6lpracy Gminy SuraZ

z organizacjami pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi

dzialalno5i poZytku publicmego za 2023r.

l2.Przy1gcie protokolu z obrad I sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

l3.lnformacja Burmistrza Surala z podjgtych dzialafi migdzy sesjami.

14.Zapylania i wolne wnioski.
l5.Sprawy r62ne.

l6.Zakohczenie obrad II sesji Rady Miejskiej w Sura2u.



Radni Rady Miejskiej w Surazu porz4dek przyjEli 13 glosami za, I osoba nie
oddala glosu, przy 14 osobach obecnych. i.i.*y *ynik gloro*ania stanowi
zal4c znik do protokolu.

,{d.3.
Zapoznano radnych z projektern uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na
2024r.
Przewodnicz4ca Rady zwr6c*a sig z pytaniem, na co bEdq przeznaczone srodki
na o5wiatg w wysokodci 102 tys. 063 zi.2
Pani Skarbnik stwierdzila. ii zwigkszenie srodk6w w budzecie na oswiatgwynika: z wyplaty dodatku u^zupelniai4cego dla nauczycieli, na wynagrodzenia
nauczycieli w zwi4zku z 30yo podwyzkq obowiqzujq;q od L,yriiu ZOZ+,.w bud2ec ie na rok 202 4 zabezpieczonoj eiynie wzrost wynagrodzeri nauczyciel iw 

.12,3% pozostalq r6znica, czyri r7,7yo zabezpieczono w biezqcych zmiinach
w bud,ecie. ZwiEkszone srodki w oswiacie r6wnie2 uwzglgdniai4 

-wzrost 
odpisuna zakladowy fundusz swiadczeri- socjalnych pracownik?w aaministracyjnyctr,

?!:lrgi oraz nauczycieli. Cyt. ,,R6znica migdzy obstug4 administradniiu .ot2024w projekcie bud2etu przyjgto odpisu podsiawowego l914 zl. po otrzymanej
info.rnacji z Ministerstwa wzrost nastqpil w kwocie 2417 zr.- r6znica 500 zr. naobsludze i administracji . Zas naucryciele w 2023r. odpis obowi4zywal 3g9r zl.od I stycznia 2024r. - 5693 zl. - r62nica lg02 zl. podwyZki. OgOfny *..*tkosa6w do korica roku na zabezpieczenie wszystkich etaiow uwiglg;nionycr,
r,v a1ku.1zu organizacyjnym na styczef 2024r.,to jest kwota 479 tys. 920 zl. Tyledo bud2etu brakuje. Na marcowej sesji czgji Srodk6w byta *p.o*uazoru,-ri.
wszystko, wiec dlatego tutaj jest zabezpieczenie tych 100 tys. zl.'po t.o.t, tuli.r
oszczgdno5ci,. co mamy w. bud2ecie czgsciowo zabezpieczamy Z.Uy .i.e nu
wynagrodzenia dla nauczycieli we wrzesniu. Na biez4ce wydatki nie mamy prawa
zaciqga(. kredytu ani po2yczki. Jedynie tylko na za.aanii inwestycyjne utUo ru
:plalE_rat 

kredytu zaciqgni gtych we wczeSniej srych latach. "
Pani Przewodnicz1ca rady zvvrbcila sig z pytaniem, czy w rezerwie og6lnej
zabezpieczono Srodki na ewentualny *rrori wydatk6w'bieza.y.f, i *]ui.,.;
wysokoSci?
Pani Skarbnik stwierdzila, j: .r:rryu og6lna wynika z uchwaly budzetowej
y?iet"iuchwala Rady Miejskiej w Sura2u z dnia i0 grudnia 2OT;.iwynosiona
35 tys' 900 zl., zas rezerwa celowa wynosi 34 tys. 100 zr. z pneznaczeniem na
realizacje zadah zgodnie z ustawq o zarz4dzaiiu kryryso*ym. fyfto ,.r"r*q
og6.ln4. w kwocie 35 tys. 900 zl. mo2na prrirnury" na niepriewiariun" *yJu,tiw bud2ecie zgodnie z ustawq o finansach prUti.rry.t. Z tych S;dk6*
przesunigto kwotg l0 tys. zl. na bie2qce utrzymanie dr6g gminnych.
Radna, Pani Wilenta, zwr.6cila sig z pytaniem, jakie nl-dana .t*itg marny do
zbycia nieruchomoSci grninne,. gdzie ukazaly,ig ict ogtosrenia i jaki ;".i ii*aogloszenia? Jakijest kosz wydania jednej decyzji o warunkach ,abrdowy?

2



Pan Sekretarz stwierdzil, i2 na chwilE obecn4 sa to nieruchomoSci: dwie dzialki
prry uL. Zagumiennej w Surazu oraz najwigksza dzialka po bylej szkole
w Zawykach. Po aktualizacji operatu zostanie ponownie wystawiona do
sprzeda?y, za ceng 600 tys. zl. Je2eli Paristwo radni podtrzymaj4 t4 kwotg.
Pani Przewodnicz4ca zwrocila sig z pytaniem, czym jest uzasadnione zbycie tej
dzialki po bylej szkole w Zawykach2
Pan Seketarz stwierdzil, iz doch6d z jej sprzeda|y jest wstawiony do budZetu
grniny. Wigkszo6ciq radnych zdecydowano o jej sprzedazy w tamtej kadencji,
chociaZ byl pomysl wykorzystania tej dzialki pod budowq Domu Pomocy osobom
starszym.
Radna, Pani Filipczuk- Zamojda, zwr6cila sig z pytaniem, czy jeszcze w planach
manry komunalizacjg innych dzialek, czy obecnie s4 jakieS na etapie
komunalizacji i czy ewentualnie przejgcia ich przez zasiedzenie? Co dzieje sig
z dzialk1 gminnq na ul. Rybnej? Na jakirn etapie jest postepowanie o slu2ebnoSt
przejazdu przez t4 dzialkg?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 komunalizacja jest mo2liwa w6wczas, jak ma status
dzialki nale24cej do Skarbu Paristwa. Na terenie gminy pozostaly jedynie nieduZe
dzialki lub teL dzialki le6ne, kt6rych komunalizacja jest bardzo klopotliwa.
W dalszym ciqgu tnva postgpowanie w Sqdzie w sprawie slu2ebno6ci przejazdu
przez dzialkg na ul. Rybnej. Na chwilg obecn4 ostatecznej decyzli nie marny.
Pani Skarbnik stwierdzila, iz Srodki w wysoko5ci 600 tys. zl. ze sprzeda|y dzialki
po bylej szkole w Zawykach sa wstawione po stronie dochod6w w budZecie
gminy na 2024r., na pokrycie deficytu gminy, kt6ry wynosi 3 mln 300 tys. zl.
Nadmienila r6wnieZ, i2 na 2024r.Gmina ma bardzo duZo inwestycji, kt6re ujgte
sq w zal4czniku inwestycyjnym. Kwota wydatk6w maj4tkowych wynosi 17 mln.
609 tys. zl. ztego Srodki zewngtrzne - 14 rnln 800 zl. oraz Srodki unijne 133 tys.
zl., r62nica miEdzy l4cznq kwota na wydatki maj4tkowe, a Srodkami
zewngtrznymi wynosi 2m1n.677 tys. zl. Sq to Srodki z dochod6w wlasnych na l7
zadari, kt6re s4 ujgte w wlw zal4cznikl.
Radna, Pani Wilenta, zwr6cila sig z pytaniem, dlaczego na zadania w zakresie
ochrony zabytk6w jest uwzglgdniona kwota 5 l0 tys. zl.?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 to zadanie obejmuje konserwacjg zabyk6w
ruchornych w koSciele parafialnym pod wezwaniem BoZego Ciala w Sura2u.
W roku 2024 zabezpieczono kwotE 255 tys. zl. ztego 10 tys. zl., to wklad wlasny,
a kwota 245 tys. zl., to s4 Srodki z Polskiego tr-adu z programu zabytki. Na remont
Kaplicy w Zawykach jest taki sam montaz finansowy: l0 tys. zl. wklad wlasny,
245 tys. zl. Srodki z Polskiego tr-adu. Pozostala czgS( przechodzi do realizacji na
rok 2025.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.
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Ad.4.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w ustalenia ryczaltowanej diety
przyslugujqcej radnym Rady Miejskiej w Sura2u.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 powyiszy temat byl omawiany na
spotkaniach komisji.
Radny, Pan Bibulowicz, podtrzymal swoj4 propozycjg diet z komisji, tj. ryczah
diety radnego w wysokoSci 800 zl., 250 zl dieta sottysom oraz 1500 zl. dieta
Przewodnicz4cej Rady. ZloLyl wniosek formalny w sprawie propozycji

ryczahowej miesigcznej diety radnego w wysoko6ci 800 zl oraz 1500 zt. dla
Przewodnicz4cej Rady Miejskiej w Sura2u.
Radny, Pan Sosnowski w porozumieniu z innymi radnymi wyst4pil zpropozycj4
diet: ryczalt diety radnego w wysokoSci 1000 zl.,250 zl sohysom, 1500 zl.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej. ZloZyl wniosek formalny w sprawie propozycji
ryczahowej miesiEcznej diety radnego w wysokoSci 1000 zl oraz 1500 zl. dla
Przewodnicz4cej Rady Miejskiej w Sura2u.
Przystapiono do glosowania wniosku radnego, Pana Bibulowicza.
Wynik glosowania: I osoba za, 12 os6b przeciw, 1 osoba sig wstrzymala,pny 14
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Przystqpiono do glosowania wniosku radnego, Pana Sosnowskiego.
Wynik glosowania: 13 os6b za, 1 osoba przeciw, pny 14 osobach obecnych.
Imienny wynik glosowania stanowi zalacznik do protokolu.

Przystqpiono do glosowania projektu uchwaty z uwzglqdnieniem wysokoSci diet
prryj Etych wnioskiem formalnym.
Wynik glosowania: 13 os6b za, I osoba przeciw, pny 14 osobach obecnych.
Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.5.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie ustalenia wysokoSci diet
soltysom.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdztla, iZ zgodnie z proporycjq radnych
powylszy projekt uchwaly bgdzie uwzglgdnial dietg w wysokoSci 250 zl.
miesigcznie.

Przystqpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.6.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie ustalenia wynagrodzenie
Burmistrzowi SuraZa.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, iz stanowisko komisji Rewizyjnej
uwzglgdnialo wzrost wynagrodzenia Burmistrzowi Sura2a o 10Yo zaS stanowisko
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komisjids. Gospodarki i Bud2etu uwzglEdnialo wzrost o 5%i l0 oZ. Nadmienila,
i2 od 1 lipca 2024r. wejdzie nowe Rozporz4dzenie dotycz4ce poziornu
wynagradzania pracownik6w sarnorz4dowych. W zwi4zku z powyZszyrn kwoty
minimalnego wynagrodzeni a zasadniczego w poszczeg6lnych stawkach ulegnq
zrnianie. Zaproponowala, aby do tego czasu pozostawii na tym samym poziomie
wynagrodzenie Bunnistrza Sura2a.
Bunnistrz Sura2a, Pan Lapiriski stwierdzil, i2 w zwia.zku z prowadzonymi w tym
i w kolejnym roku inwestycjami na terenie gminy SuraZ. Zawnioskowal
o pozostawienie wynagrodzenia na tym samym poziomie, czyli nalniiszego, jakie
j est przewidziane ustawowo.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly uwzglgdniaj4ce wysokoS6
wynagrodzenia Bumistrza na obecnym poziomie.
Wynik glosowania; 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

4d.7.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie
przyjgcia programu opieki nad zwierzgtarni bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomnoSci zwierzat na terenie Gminy Sura2 w 2024r.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 10 os6b za,2 osoby przeciw, I osoba sig wstrzymala, 1 osoba
nie oddala glosu, przy l4 osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi
zalqc znlk do protokolu.

Ad.8.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na

ustanowienie slu2ebno6ci przesytu na nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoSd

Gminy Sura2.

Przystqpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, puy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.9.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na spos6b

zalatwienia.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cznik do protokolu.
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Ad.l0.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie przyigcia oceny zasob6w
pomocy spolecznej w Gminie Sura2 za rok 2023.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokofu.

Ad.ll.
Zapoznano radnych ze sprawozdaniem z realizacji gminnego programu
wsp6lpracy Grniny Sura2 z organizacjami pozarz4dowymi oraz innymi
podmiotami prowadzacymi dzialalnoS6 poZytku publicznego za 2023r.
Pani Przewod nicz4ca zaproponowala, aby na nastgpny rok w/w programie
zabezpieczyc w budzecie wigksz4 kwotq, ni2 ta kt6rajest obecnie, d. 100 zl.
Wigcej uwag nie bylo.

Ad.l2.
Przyjgcie protokolu obrad z I sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
Przystqpiono do glosowania protokolu.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznlk do protokofu.

Ad.13.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr-apiriski, przedstawil informacjg z podigtych
dzialafr migdzy sesjami, tj.:
- spotkanie z Prezesem sp6lki wodoci4gi podlaskie - om6wienie spraw
bie24cych,
- spotkanie z przedstawicielami firmy zainteresowanej pozyskaniem teren6w pod
budowg biogazowni,
- spotkanie z pracownikarni Konse'watora Zabytk6w w Bialyrnstoku dotycz4ce
renowacji Rynku Ruskiego,
- spotkanie z Dyrektorem PGE oddzial Biatystok, dotycz4ce trwaj4cej
rozbudowy oSwietlenia ulicznego i modemizacji hydrofomi,
- spotkanie z brokerern maj4tkowym w sprawie ubezpieczenia maj4tku gminy,
- udzial w odbiorze drogi gminnej w Doktorcach,
- spotkanie z wykonawca, projektantem i inspektorem odpowiedzialnym za
modernizacjg hydroforni - prace wykonano w 50%,
- spotkanie w Starostwie Powiatowym w Bialymstoku,, dotycz4ce zasad
finansowania inwestycji powiatowych na terenie powiatu.
Pan Burrnistrz wystapil do radnych o wskazanie, kt6r4 drogE z terenu gminy
Sura2, d. Rynki -Sredziriski lub Sura2 - Bialystok (do granic giiny Suraz) p"owiat
ma zloZyt o dofinansowanie.
- udzial w wojew6dzkich obchodach Dnia Stra2aka w Biatymstoku,
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- spotkanie dotycz4ce rnodernizacj i hydroforni.

Ad.14.
Zapytania i wolne wnioski.
Radny, Pan Jaroszko, zwr6cTl sig z pytaniem, jak4 powierzchnig firma potrzebuje

do budowy biogazowni?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 ok. 2 -3 ha. Przy tej inwestycji wymagana jest

minimalna odleglo6d od zabudowari, tj. 500 m.

Radna, Pani Dziemianiuk, zwr6cila sig z pytaniem, czy firma wskazala juL
wstgpn4 lokalizacjE na terenie gminy Sura2?

Pan Burmistrz stwierdzil, iZ firma po rozmowach z mieszkaricami wskazala
wstQpnA lokalizacjg w okolicach miejscowoSci Kowale (kolo przystanku).
Radna, Pani Dziemianiuk, zwr6cila sig z pytaniem ,, czy do gminy wplyngly uwagi
rnieszkaric6w do ogloszonych konsultacji spolecznych w ramach proj ektu Pisa -

Narew szlak aktywnej turystyki wodnej?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz wptyngla od Pani uwaga dotycz4ca przeniesienia
pla?y w inne miejsce.
Pani Przewodnicz4ca Rady zaproponowala przeniesienie tej plaZy na drugi brzeg

rzeki na teren Wsp6lnoty, gdzie jest zrzLtcany naturalnie piasek przez rzekg.

Sekretarz, Pan Uszyiski stwierdzil, i2 ten projekt trwa juZ 3 lata. Utz4d
Marszalkowski przez ten okres caly czas zmienia nasze pierwsze zaloienia do

tego projektu. W przypadku kiedy teraz zmienimy nasze plany i koncepcje w tym
projekcie przedlu|y to czas jej realizacji i rozpocznie sig od poczqtku jej
procedowanie. Om6wil szczeg6lowo radnym zmiany jakie zaszly w projekcie
w ci4gu tego okresu.

Ad.15.
Sprawy r62ne.
Pani Przewodnicz4ca zapoznala radnych z pismem mieszkanki Rynek w sprawie
zwigkszenia czgstotliwoSci odbioru odpad6w segregowanych.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 zwigkszenie czgstotliwoSci odbioru odpad6w
wptynie na znaczrry wzrost oplaty za odbi6r odpad6w dla ka2dego mieszkarica

SuraZa.

Radna, Pani Filipczuk-Zamojda, stwierdzila,izkazdy mieszkaniec ma mo2liwo5i
we wlasnym zakresie odwiezienia odpad6w do punktu selektywnego.
Radny, Pan Litwiriczuk, zaproponowal, aby tylko w okresie letnim zwigkszyi
czgstotliwoSi odbioru odpad6w selektywnych. Zaproponowal zmiang firmy
odbierajqcej odpady z terenu naszej gminy, gdyt juz teraz mieszkaricy bardzo

du2o plac4 za ich odbi6r.
Pan Bunnistrz stwierdzil, iz firrna do obioru odpad6w jest wyloniona z przetargu
i wygrala najni2sza oferta. Do ostatniego przetargu przystqpily tylko dwie firmy.
Do tematu wr6cimy na spotkaniach komisji.
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Radny, Pan Kubaj, stwierdzil, iZ w naszej gminie jest nierozwiqzany problem
odbioru du2ych opon rolnicrych. w s4siednich gminach (Sokoty, Juchnowiec,
TuroSri KoScielna) takie opony sa odbierane.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 gmina nie jest zobowi4zana do ich odbioru, kazdy
przedsiqbiorca lub rolnik powinien zam6wi( kontener i zglosii ich odbi6r do
firmy za odpowiedni4 platnoSciE.
Radna, Pani Jurczak, zwr6cila sig z pytaniem, czy jest 1uz decyzja odnosnie
ogloszenia konkursu na Dyrektora szkoty?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZbgdzie ogloszony konkurs.

ludl{,- Pan Litwiriczuk, stwierdzil, i2 do powiatu naleZy zglosii drogg Rynki_
Sredziriskie.
Radna, Pani Filipczuk-Zamojda zwr6cila sig z pytaniem, czy jest mo2lirvos6
zlo2enia dw6ch wniosk6w na drogi na kt6rych mamy opracowanq dokumentacjg?
Pan Bunnistrz stwierdzil, i2 bie2}cy budzet i trwajqce inwestycje gminne nie
pozwol4 nam na wykonanie dw6ch dr6g.iednoczesnie. Do powiatu wchodzi l5
gmin, a nie wiemy ile wniosk6w bgdzie m6gl zlozy( powiat. Zasady skladania
wniosk6w o dofinansowanie jeszcze do korica nie sq mane.
Soltys Doktorc, Pan Onopa, podzigkowal panu Burmistrzowi za pozyskanie
Srodk6w finansowych z zewnatz na wykonanie drogi gminnej w Dokiorcach.
Pani Przewodnicz}ca Rady Miejskiej w Surazu zapoznara iadnych ze skarg4
organizacji Migdzyzakladowej NSZZ "Solidamos6" pracownik6w oswiaty
i wychowania na dzialalnorii Dyrektora Zespolu Szk6l i plac6wek oswiatowo-
wychowawcrych w Sura2u. Przekazujqc jq wedlug wrasciwosci do rozpatrzenia
na Komisjg Skarg, Wniosk6w i petycji.
Soltys Leszni, Pan Tworkowski i radny, pan Litwiriczuk, wskazali nowe miejsca
ustawienia dodatkowego oswietlenia ulicznego w ich miejscowosciach.
Pan Sekretarz stwierdzil,, iz na tym etapie jest juz za p62no wskazywanie
dodatkowych miejsc. czas na to, radni, sottysi, mieszkaricy mieli jodczas
przygotowywania dokumentacji pod modemizacjg i rozbudowg oswietlenia
ulicznego na terenie gminy. Do drugiego przetargu monta2 dodattowych lamp
ulicznych zostal ograniczony z 200 do 100, zeby zmiescii sig w kwocie
dofinasowania na powy2sze zadanie.
Pani Przewodniczaca zglosila, iz w dalszym ciqgu kiosk informacyjny na Rynku
KoScielnyrn nie dziala.
Sekretarz stwierdzil, iZ kiosk zostal zgloszony do naprawy.
Radny, Pan Litwiriczuk, wnioskowal o wstawienie kosza na smiecie na placu
zabaw w miejscowosci Sredziriskie. wskazal, iz pny nieruchomosci nr 36
w Rynkach nie zostaty odebrane worki na odpady zielone. Stwierdzil, i2 nic do

l.j p:ry nie zrobiono z usuniEciem galgzi nad lini4 energetyczna w miejscowosci
Sredziriskie.
Pan Sekretarz stwierdzil, iz sprawdzi przyczyng nie odebranych odpad6w.
WycinkE galEzi gmina kilkakrotnie zglaszala do pGE.

8



Pani Przewo dnicz1ca poinfonnowala, o obowiazku radnego o zro2eniu
o5wiadczenia majqtkowego.

lun Sekretarz zapoznal radnych z ofert1 przygotowania dokurnentacjii oznakowania szlaku rowerowego powstaricow iso: przez teren gminy Suraz,
TuroSri KoScielna i Choroszcz.
Radna, Pani Filipczuk-Zamojda zapropon owala, aby rozezna6 sig, czy w/w grniny
s4 zainteresowane i wr6cii z tym tlmatem na spotkania komisji.

Ad.l6.
Zakohczenie obrad sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz. 12,r0.

Przewodnic ejskiej

P

a on
Te resa Ponirlska

Protokolowala: S. Filipczuk
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SURAZ

PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: przyjqto

Glosy oddane

Punkt
porzEdku

obrad

Pzed miot glosowania Pzeciw Wstzymujqcy

1 P c o d uk bo rarzy) dp rzE 13 0 0

Kzysztof Bibulowicz
ZA

ulita DziemianiukJ
ZA

Ag ka Edyta Fi mojdak-ntesz
ZA

Pawel Jaroszko
ZA

nna Jurczak
ZA

ir KubajSlawom
ZA

Pawel Litwinczuk
ZA

Justyna Mojsak

ogdan Owczarczuk
ZA

Magdalena k ZA
Teresa Poninska

BRAK GI.OSU
Adam Sosnowski

ZA
nna Wilenta

ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 28 m{a 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Punkt
pozedku

obrad

Za Pzeciw Wstzymujqcy

2 Projekt uchwaly w sprawie zmian w
budzecie gminy na 2024r.

'14 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
ulita Dziemianiuk ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk - mojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
Anna Jurczak ZA
Slawomir Kubaj ZA
Pawel Litwinczuk ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogdan Owczarczuk ZA

agdalena Owczarczukl\il

Teresa Poninska ZA
nowski ZA

Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Przedmrot glosow-nE-

ZA



SURAZ

PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glosow: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
porzadku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw WstzymujEcy

P rojekt uchwaly w sprawie ustalenia
ryczaftowa nej diety przyslugujqcej
radnym Rady Miejskiej w Surazu.

13 1 0

Krzysztof Bibulowicz PRZECIW
J ulita Dzlemianiuk ZA
Agnieszka dyta Filipczu mojda ZA
Pawe.l Jaroszko ZA
Anna Jurczak

Slawomir Kubaj ZA
Pawel Li nczuk ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Mag dalena Owczarczuk

Teresa Ponifrska zA
Adam Sosnowski ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA

ZA



SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

Glos oddane

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw Wstzymujqcy

4 Projekt uchwaly w sprawie ustalenia
wysokoSci diet soltysom.

14 0 0

Bibulowicz
ZA

Julita Dz iemianiuk
ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk - mojda ZA
Pawe.l Jaroszko

ZA
Anna Jurcz:k

ZA
ir KubajSlawom

ZA
Litwinczuk

Justyna Mojsak
ZA

Bogdan Owcza rczu k ZA
Magdale na Owcza rczu k ZA
Teresa Poninska

ZA
Adam snowski

ZA
Anna Wilenta

ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t1

ZA



SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjgto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

rzedmiot glosowaniaP za Pzeciw Wstzymujqcy

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia
wynagrodzenia Burmistrzowi SuraZa

14 0 0

Kzysztof Bibulowi-
ZA

Julita iemianiuk
ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk - amoJda ZA
Pawel Jaroszko

ZA
Anna Jurczak

ZA
ir Kubaj

ZA
awe{ Litwiiczuk 7A
ustyna MojsakJ

Bogd an Owczarczuk
ZA

Magdalena Owczarczuk

nskaPoneresa
ZA

Sosnowski
ZA

Anna Wilenta
ZA

Teresa Zimnoch
ZA

'1 1



SURAZ

PROTOKOt. Gt-OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: pzyjgto
Glo oddane

Punkt
pozqdku

obrad

zedmiot glosowaniaP Za Pzeciw Wstrzym ujEcy

6

opieki nad zwierzqtami bezdmonymi
oraz zapobiegania bezdomnoSci
vr,riezqt na terenie Gminy Sura2 w
2024r.

roJ

tzy )

P e Ukt h(. zrawte m nwaly p v
cU tawre rhwaly m usp p pqcia rog

10 2 1

Kzysztof Bibulowicz ZA
Julita Dziemianiuk

ZA
amojdaieszka Fit tpczuk- ZA

Pawel Jaroszko DRZEMKA
Anna Jurczak PRZECIW
Stawomir Kubaj WSTRZ

awet LitwihczuliP
ZA

ustyna MojSakJ
ZA

ogdan OwczarczukB
PRZECIW

[,{agda len a Owcza rczu k ZA
Teresa Poninska ZA
Adam snowski ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 28 mala 2024 r.

Glosowanie iawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych gtosow: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

Glosy oddane

Punkt
pozqdku

obrad

Pzed miot glosowania Za Pzeciw stzymujEcy

7

przesylu na nie
wlasnos6 Gmin

ruchomoSci stanowiqcej
y Suraz.

roJeP kt uchwa S rawtely ra nzep lvy
do na SU a nzg v owte ten

14 0 0

Kzysztof B ibulowicz
ZAJulita Dziemianiuk
ZAAgnieszka yta Filipczu ojdak-
ZAPawel Jaroszko
ZAAnna Jurczak
ZA

bajSlawomir
ZAPawel Litwinczuk
ZAustyna MojsakJ
ZABogda n Owczarcz uk
ZAMagdalena kU
ZAeresa Ponihs
ZAAdam sosnowski
ZAAnna Wilenta
ZATeresa Zimnoch
ZA

1t1

slu2ebnoSci



SURAZ

PROTOKOt. GI-OSOWANIA
z dnia 28 m{a 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do gtosowania: 15
Liczba oddanych glosow: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

Glosy oddane

Punkt
pozadku

obrad

Pzed miot glosowania Za Przeciw Wstzymujqcy

I roJ

twi

P ekt cU h a S tawtely p nrze arozpat
ka na zasob la nrg taspo

14 0

Kzysztof Bibulowicz
ZA

ulita Dziemianiuk
ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk - ojda ZA
Pawel Jaroszko

ZA
Anna J u rczak

ZA
ir KubajSlawom

ZA
Pawel Litwifrczuk

ZA
Justyna Mojsak

ZA
Bogd an Owczarczuk

ZA
Magdalen- rczuk

ZA
eresa Ponihska

ZA
Adam Sosnowski

ZA
Anna Wilenta

ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t1

0



SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozadku

obrad

Ptzedmiot glosowania Pzeciw WstzymujEcy

o Projekt uchwaly w sprawie przyjgcia
oceny zasob6w pomocy spolecznej w
Gminie Sura2 za rck2023.

14 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Ag nieszka Edyta Filipczuk - mojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
Anna Jurczak ZA
Slawomir Kuba.l ZA
Pawel hczuk ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Magdalena Owczarczuk ZA
eresa Poni6

Adam Sosnowski ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjgto

Glos oddane

Punkt
pozqdku

obrad

zedmiot glosowaniaP Za Pzeciw WstzymujEct

10 ESJ

eJ teJ

P c tro ko zolu bo raI d S(zy) p aR dy
M k uS 2la u

14 0

Knysztof BibulowicZ
ZA

J u lita iemianiuk
ZA

Agnleszka Edyta Filipczuk - mol da ZA
Pawel Jaroszko

ZA
Anna Jurczak

ZA
mir KubajSlawo

ZA
Litwiiczuk

Justyna Mojsak
ZA

Bogdan kU
ZA

Magdalena Owczarczuk
ZA

Teresa P skaon
ZA

snowskiAdam
ZA

Anna Wilenta

Teresa Zimnoch
ZA

1t1

0

ZA



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 28 m4a 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do g{osowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Odrzucono
Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Za Pzeciw Wstrzymujqcy

11 rmalny w sprawie propozycli
ryczaftowej miesiqcznej diety radnego
w wysokosci 800 zl oraz 1500 zl. dla
Przewodniczacej Rady Miejskiej w
Surazu.

Wniosek fo 1 12 1

Kzysztof Bibulowicz ZA
Julita Dzi emianiuk PRZECIW
Ag nieszka Edyta Filipczuk - amojda PRZECIW
Pawel Jaroszko PRZECIW
Anna Jurczak PRZECIW
Slawomir Kubaj PRZECIW
Pawel Litwinczuk PRZECIW
Justyna Mojsak WSTRZ
Bogdan Owczarczuk PRZECIW

agdalena Owczarczukt\4 PRZECIW
Tere sa Poni6ska PRZECIW
Adam Sosnowski PRZECIW
Anna Wilenta PRZECIW
Teresa Zimnoch PRZECIW

1t1

Przedmiot g[oiowEnia-



PROTOKOL GI-OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: '14

Rezultat glosowania: Przyjeto
Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

Wniosek formalny w sprawie propozycji
ryczaltowej miesigcznej diety radnego w
wysokosci 1000 zl. o@z 1500 zl. dla
Przewod niczqcej Rady Miejskiej w
Sura2u.

13 1 0

Kzysztof Bibulowicz PRZECIW
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk - Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
Anna Jurczak

Slawomir Kubaj ZA
Pawet Litwinczuk ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Magdalena Owczarczuk ZA
Teresa Poninska ZA
Adam Sosnowski ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

SURAZ

12

ZA


